
Technische vraag GBV inzake De Groene Zone isoleren
t.b.v. oordeelsvormende raadsvergadering op 29 november, agendapunt 6.07

Naar aanleiding van onze fractievergadering heb ik een technische vraag over 
agendapunt 6.07 van de oordeelsvormende vergadering van 29 november 2022 (De 
Groene Zone Isoleren).
In onze gemeente hebben we Veldhoven Duurzaam waar onze inwoners terecht kunnen 
voor een breed advies over verduurzaming van hun woning. De voorliggende regeling 
heeft eveneens betrekking op het geven van adviezen over de verduurzaming van 
woningen.
1. Is er met betrekking tot dit onderwerp gesproken met Veldhoven Duurzaam?
2. Zo ja wat was precies de strekking en uitkomst van het gesprek?

Antwoord:

1. Veldhoven Duurzaam is op de hoogte van de Groene Zone isoleren en juicht dit 
initiatief toe.

2. Veldhoven Duurzaam is vooral enthousiast over het ontzorgende karakter van de 
regeling voor inwoners en de aantrekkelijke financieringsmogelijkheden die de 
regeling biedt voor inwoners met geen of beperkt budget voor 
verduurzamingsmaatregelen of inwoners die om andere redenen niet in 
aanmerking komen voor financiering. Tenslotte kan Veldhoven Duurzaam de 
vraag van inwoners om advies op dit moment niet aan. Doordat inwoners die 
gebruik willen maken van de Groene Zone isolatie een integraal advies krijgen, 
legt dit geen beslag op de capaciteit van de vrijwilligers van Veldhoven Duurzaam.


